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Jeg ønsker at kommunestyret i Ringerike revurderer forslaget om høyhus på Lloyds-området i 
Hønefoss, og legger dette prosjektet på is, samtidig som de ber utbygger om å komme med 
alternative forslag til hvordan området kan bygges ut. Vi har i den senere tid sett gode forslag, som 
også vil stå seg i forhold til byutvikling og historisk for etterslekten. 

Jeg kan ikke med min beste vilje se at Hønefoss er tjent med dette og at det vil gi en utvikling. 
Hønefoss er en koselig småby i vekst og vi må ta vare på eksisterende bebyggelse i Jugende stil. 

Jeg ser mange gode muligheter for å fortsette å utvikle Hønefoss til en moderne bærekraftig by, som 
vil tiltrekke seg nye innbyggere, nytt næringsliv og ikke minst turister, uten at vi skal ha «skylight» 
midt i byen her. 

 

En annen ting også med dette forslaget om høyhuset på Lloyds-området, er innglassingen i front med 
eksisterende buer som nå skal få en visjon om tømmer og tømmerstokker. Her har jeg noen 
spørsmål: 

1 Hvordan blir dette sett i forhold til relieffet til Asle Raaen og Hattemakerkrigen? Håper ikke det skal 
skrotes? 

2 Hvem vil passe på at «glasset» her ikke blir tagget ned og hvem vil stå for renholdet når det har blitt 
tagget? 

3 Uansett tagget eller ikke, for at dette skal tiltrekke seg publikum og se vakkert ut og passe til 
Oppgangssaga, må det ha jevnlig renhold, hvis ikke blir dette en skamplett i bybildet. Uansett så 
synes jeg heller ikke dette passer inn i det hele tatt. 
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